

ANEL 環保型口罩 SANITARY MASK

此產品適合場所

Product Applicable Environments

我們的產品適合在食品製造工場, 超市, 酒店, 自助餐廳, 學校等等的食品處理從業員使用。

Our products are convenient for the application for employees', customers' health, safety at food factories, supermarkets, hotels, restaurants and even schools.



外型美觀 舒適耐用

Chic, Constant, Comfortable

- 創新環保型口罩比一般棉布或無紡布口罩舒適, 呼吸容易, 可長時間佩帶。

The new environmental mask are more comfortable than traditional layered cotton masks. Users can breathe easily and appropriate for lasting operation.

- 與顧客溝通時還可以保持親切的儀態。
Remain approachable, delightful and graceful with customers.
- 不會因佩帶眼鏡而產生不便。
Inconvenience will not arise with users with spectacles.
- 膠片可更換, 循環再用。
Replicable and reusable plastic lens.

佩帶簡單 使用方便

Convenient and User Friendly

- 適合不同面型人士, 根據用戶面型調整耳繩及O型圈。
Adjustable ear loops and O-Ring gives comfort to users with different jaw shapes.
- 膠片可用清水沖洗, 重覆使用。(注意:不可洗刷)
Plastic lens can be washed and reused. (*Do not brush)

處理方法

Method of Approach

- 膠片表面經過防霧處理, 只可使用清水沖洗。
(注意:不可洗刷)
Plastic lens are processed with anti-fog technology, can be only wash by water. (*Do not brush)
- 膠片是軟性物料, 避免放在口袋, 容易彎曲。
Avoid storing plastic lens inside pockets as they are soft and bendable.

ANEL 環保型口罩 SANITARY MASK

清潔, 衛生,
你的信心, 客戶放心。
Your Sanitary Competence,
Their Hygienic
Confidence.





此產品適合場所
Product Applicable Environments

- 適用於食品及飲品店、超市、商店、公司會議、學校、醫院及公共場所。
- Our product is convenient for the application for employees, and customer's health and safety at food facilities, supermarkets, hotels, restaurants, and even schools.

使用簡單 使用方便
Convenient and user friendly

- 適合不同年齡人士，配戴時不會感到不適。
- Automatically adjusted ear loops and chin strap combine to users with different jaw shapes.
- 適合不同年齡人士，配戴時。
- Looseness can be adjusted and reused.

外型美觀 舒適耐用
Chic, Cozy, Comfortable

- 採用優質材料，耐用且易於清潔。
- The new environmental mask are more comfortable than traditional layered cotton masks, users and handle easily and appropriate for long operation.
- 採用優質材料，耐用且易於清潔。
- Features reproducible, delightful and graceful while connecting with customers.
- 可重複使用且耐用。
- Inconvenience will not arise with users with spectacles.
- 適合配戴眼鏡人士。
- Disposable and reusable lenses.

處理方法
Method of approach

- 每次配戴前，請先將鏡片清潔。
- Lenses are processed with anti-fog technology, can be only wash by water and 50°C/120°F.
- 每次配戴前，請先將鏡片清潔。
- Avoid wearing lenses inside pockets as they are soft and delicate.

ANEL SANITARY MASK

APEX NOBLE EQUIPMENT LTD

Tel: 852-3942292, Fax: 852-3942293, Email: info@apexnoble.com
 Unit B, 18/F, Hai Lung Textile Building, 11 Mong Lung Street, Shek Koi Vaux, Hong Kong
 香港海傍樓B座18樓11號街11號海龍紡織廠

Website: www.apexnoble.com, Facebook: www.facebook.com/apexnoble
 E-mail Address: www.apexnoble.com/apexnoble, Youtube: www.youtube.com/apexnoblechina

ANEL SANITARY MASK

10 pcs